Revelation- The Kingdom Yet to Come
默示錄 – 將臨的國度
Session 5- Revelation 8-11: The Seventh Seal Unleashes Seven Trumpets
第五部分 – 默示錄 8 -- 11 ：第七個封印發放七支小號

Questions:
題目 :

The Seven Trumpets {Revelation 8-9and11:15-19)
七支小號 ( 默示錄 8-9 及11:15-19 )
Trumpets often were used to signal a time of war or coming judgment. Trumpets were also used in worship. This is important as we come to understand that, as a Church, when we worship we also are fighting a battle. We win spiritual battles in the midst of liturgy. The events that follow the blowing of each trumpet here are intended to remind the reader of the judgments that God poured out upon the Egyptians in the plagues preceding Israel's exodus. It is an important reminder to us that Revelation is tracing the final exodus of the people of God and the definitive judgment on God's enemies.
號角往往是用於戰爭時期或在審判的時刻。號角亦可用於朝拜禮儀上的。我們在教會內，有一點是十分重要的，要知道的，就是當我們在進行朝拜時，或在戰爭中，我們要打勝一場屬靈的爭戰。每支小號在吹響後所發生的事件，在於提醒讀者記住天主拯救以色列人出埃及之前，曾將災難和瘟疫傾倒在全埃及境內。這是一個十分重要的提示，默示錄正好是天主子民的最後出谷，對天主的敵人的一個永久的審判。

1. With this Exodus theme in mind, list the events that accompany each trumpet-blow and note any connections you see to the plagues visited on Egypt.
由出谷紀的主題，試列出每一個號角吹響後所發生的事件。你能否從這些事件聯繫到埃及當時的災難。

Trumpet One: 第一小號 :
Trumpet Two: 第二小號 :
Trumpet Three: 第三小號 :
Trumpet Four: 第四小號 :
Trumpet Five:第五小號 :
Trumpet Six: 第六小號 :
Trumpet Seven: 第七小號 :

The First Four Trumpets (Revelation 8)
最先的四支小號 ( 默示錄 8)

2. 1he fourth angel's trumpet blast strikes the sun, moon, and stars. What do the heavenly bodies symbolize in each of the fallowing verses? You may need to explore the larger context of the chapter to discern the audience and context of the verses below.
第四位天使一吹響號角就打擊太陽，月亮和星星。試從以下章節，找出天上的形體象徵什麼？你或許需要去默想每一章節的意思。

Isaiah 13:9-13, 13:19: 依13:9-13，13:19
Ezekiel 32:7-8: 則32:7-8
Trumpets Five and Six (Revelation 9)
第五支小號和第六支小號 ( 默示錄 9 )
3. Turn to Jeremiah 51:27. What do the locusts represent in this Old Testament passage?
請翻閱耶51:27，舊約裏的蝗蟲代表什麼？

4. It is often believed that the righteous will be removed ("raptured'') from the earth during times of judgment.
當審判的時候到了，正直的人將由大地被提去。

a. What alternative image is presented in Revelation 9:4?
默9:4 記述那些另類的形像出現？
b. What does Catechism Nos. 1295-1296 teach us about this image of being "marked" for God?
教理#1295-1296教導我們關於一些為天主而接受烙印的形像，他們到底是什麼東西？

5. a. According to Revelation 9:20-21, what appears to be the purpose behind these judgments?
據默9:20-21，這些審判的背後有什麼目的？
b. Although we may not have shrines to pagan gods in our homes, the sin of idolatry can be anything in our life that takes the place of God in our hearts. What has won our time, affection, and focus? How may these verses invite us to examine our own hearts?
雖然我們家裏沒有擺放外教的神龕，我們在日常生活中，崇尚偶像會取代天主在我們心中的位置的。什麼東西可以佔有我們的時間，愛好和專注的事物？這裏有那些章節可以幫助我們洗察心靈？
The Little Scroll (Revelation 10)
小卷軸 (   默示錄 10 )

6. A "mighty angel" appears in 10:1. What images does John use to describe it that symbolize God's power and message to us, and what might those images represent?
一個“ 強而有力 ” 的天使出現在默10:1。若望怎樣描繪這天使的形像？這天使象徵天主的權力和訊息。這些形像代表什麼？

Witnessing to a Hostile World (Revelation 11)
一個充滿著仇恨的世界的見證 ( 默示錄 11 )
7. Revelation 11 shows God "measuring" the Temple for judgment or destruction, an event which will occur in AD 70. Along with this image appear two witnesses that are modeled after Moses and Elijah (cf. Exodus 7:17-21; 1 Kings 17:1; 2 Kings 1:10,12). These men are given ''power to prophesy for 1,260 days, clothed in sackcloth." (We also meet the Beast who kills the witnesses; more about him in chapter 13.)

Read about these witnesses in verses 3-14 and answer these questions:
默11證明天主“量度”聖殿是作為審判或毁滅而做的準備。這事件將發生在公元後70年。隨著這形像相繼出現了兩個證人，他們都是梅瑟和厄里亞之後的模範。( 出7:17-21；列上17:1；列下1:10，12 ) 這些人穿着苦衣，作先知勸籲共1260 天( 我們亦會遇到一隻吃證人的野獸；詳見第13章 )

請閱讀第3-14節有關見證人的詳述，並回答以下問題。

a. After the witnesses are conquered by the beast, how do the people respond?
當見證人被那頭野獸吃掉後，人們有什麼反應？

b. Those who celebrated their death considered the testimony of these two witnesses to be a "torment" to them (vs. 10). How have people reacted to you when you defend truth or share Christ?
對於那些慶祝他們死亡的人來說，那兩個見證人的理據  ( 第10節 ) 其實是對那些人的一種折磨。 當你要保衛基督的真理時，人們會向你作出什麼反應？

8. a. Re-read verses 7-12 and trace the events in the lives of the two witnesses. What similarities do you find with the life of Christ?
請再細讀第7-12節，並追尋這兩個見證人的生平。你可以找出他們與基督生平有類似的地方嗎？
b. What is the significance of this for the recipients of the book?
關於以上這點，這本書對讀者有什麼重要意思？


9. The angel in Revelation 10:7 swore before John that "in the days of the trumpet call to be sounded by the seventh angel, the mystery of God, as he announced to his servants the prophets, should be fulfilled." In chapter 11 that trumpet sounds. Read verses 15-18. What is about to be fulfilled?
默10:7載那位天使向若望起誓說 “ 第七位天使在號角吹響發聲的日子裏，天主的奧祕必將完成，正如天主向自己的眾僕先知所宣告的。”

默11 記述號角吹響了。細讀第15-18節，有什麼任務要履行呢？
Application
應用
• Most of the psalms in our Psalter move from lament in the midst of great difficulties to fervent praise. What do the Psalms and Revelation reveal to us about responding to difficult situations in our lives?
聖詠裏的詩歌由極度困難的哀歌至熱烈的讚美。那麼，詩歌和默示錄引導我們怎樣去面對生活中的困境呢？

